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Zvnacarn sig z prodb4 o adaptacjg niewykorzystanej czg5ei budynku po dawnym

Gimnazjum nr 9 we Woclawku na potrzeby klub6w i stowarzyszei sportowych, kt6re czgsto

znuszone s4 zaunesza1 nab6r zdolnej rrtodzie?y ze wzglgdu na brak pomieszczef spehriaj4cych

wymogi treningowe oraz zapewntaj4cych bezpieczne przechowl"rvanie wykorzystlnvanego sprzgtu

sportowego. W istniej4cych tu pomieszczeniach w postaci duircj oraz dw6ch malych sal

gimnastycznych wraz z odpowiednim zapleczem mogliby trcnowai chociazby wloclawscy judocy,

karatecy, czy tez tenisi6ci stolowi. Takie rozwi4zanie ponroli w pelni zagospodarowai ww obiell

(wraz z tworzonymi w tyrn miejscu: Centrum Ustug Wsp6lnych i specjalistycznymi poradniarni) a

takirc macznie pr4czyni sig do rozwoju wloclawskiego sportu.
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